
 

 

STAD TURNHOUT 
 

GEMEENTERAAD 
 

AGENDA 

 
 

ZITTING VAN 3 NOVEMBER 2014 OM 19:30 UUR IN DE RAADZAAL VAN HET STADHUIS 
 
 

Openbare zitting 

 
001 Aanduiding van een vertegenwoordiger met raadgevende stem in de Algemene Vergadering 

van PWA 
 
002 Aanduiding van een vertegenwoordiger in het Beheersorgaan voor de sport 
 
003 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de algemene vergadering van Cipal 
op 12 december 2014 

 
004 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de algemene vergadering van Pidpa 
op 15 december 2014 

 
005 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene 
vergadering van IOK op 16 december 2014 

 
006 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene 
vergadering van IOK Afvalbeheer op 16 december 2014 

 
007 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene 
vergadering van IKA op 16 december 2014 

 
008 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de algemene vergadering van Pontes 
op 17 december 2014 

 
009 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene 
vergadering van Iveka op 18 december 2014 

 
010 Goedkeuring te hechten aan het gewijzigde grondreglement van de brandweer 
 
011 Vacantverklaring van één functie sergeant-beroeps bij de brandweer 
 
012 Vacantverklaring van twee functies sergeant-vrijwilliger bij de brandweer 
 



013 Goedkeuring te hechten aan de verdeelsleutel, gemeentelijke dotatie en het budget voor de 
Hulpverleningszone Taxandria 

 
014 Goedkeuring te hechten aan van het meerjarenplan 2014 - 2019 van de kerkraad 

Emmaüsparochie 
 
015 Kennisname van het budget van het jaar 2014 van de kerkraad Emmaüsparochie 
 
016 Akte te nemen van de budgetwijziging 1 van het jaar 2014 van de kerkraad O.L.V. Middelares 
 
017 Goedkeuring te hechten aan de wijziging van het meerjarenplan 2014-2019 van de kerkraad 

Sint-Pieter 
 
018 Kennisname van het budget 2015 van de kerkraad  

a) Heilig Kruis. 
b) Sint Pieter 
c) Heilig Hart 
d) Onze Lieve Vrouw Middelares 
e) Emmaüsparochie 
f) Pinksterkerk 
g) Verenigde Protestantse kerk van Turnhout 
h) Onze Lieve Vrouw van de Heilige Rozenkrans 

 
019 Goedkeuring te hechten aan het budget 2015 van de kerkraad Goddelijk Kind Jezus 
 
020 Goedkeuring te hechten aan het voorstel tussen de openbare sector en Electrabel ivm de 

overeenkomst waarbij de gemeenten de aandelen van Electrabel overnemen zonder dat er 
een cash-effect is. 

 
021 Goedkeuring te hechten aan het voorstel van IKA om in te tekenen op de bijkomende 

kapitaalverhoging Iveka met financiering door IKA 
 
022 Goedkeuring te hechten aan het gewijzigde belastingreglement op het afleveren van 

administratieve stukken 
 
023 Goedkeuring te hechten aan het aangepast strategisch veiligheids- en preventieplan 2014-

2017  
 
024 Principiële goedkeuring te hechten aan de aanvraag tot subsidiëring van de kostprijs der 

werken betreffende het dossier Landschapszorg lot 2 van de Ruilverkaveling Zondereigen 
 
025 Goedkeuring te hechten aan verrekening 1 voor de opdracht ‘ Aanleg park Heizijdse Velden - 

Quick Wins’ 
 
026 Goedkeuring te hechten aan verrekening 2 voor de opdracht ‘Wegenwerken Koningin 

Astridlaan’ 
 
027 Goedkeuring te hechten aan de convenant tussen de provincie Antwerpen en de stad 

Turnhout inzake het aansluiten van de lokale openbare bibliotheek op het provinciaal 
bibliotheeksysteem Antwerpen 

 



Vragen van raadsleden 

 
028 a)  Verkeersborden ‘bebouwde kom’ 
 
028 b) Labelen van fietsen en bromfietsen 
 
028 c) Versterking dienst mobiliteit 
 
028 d) Nacht van de Duisternis 
 
028 e) Een beter zwembad in Turnhout 
 
028 f) Turnhout kindvriendelijke stad 
 
028 g) Kleine Reesdijk en Winkel 
 
028 h) Stadsplan 
 
028 i) Halte-infrastructuur de Lijn 
 
028 j) Fietspad Plamaten 
 
028 k) Vervroegde uitstap Electrabel uit de Vlaamse gemengde distributienetbeheerders 
 
028 l) Turnhout kindvriendelijke stad 
 
028 m) Kostrprijs immigratie 
 
028 n) Oplijsting gebedshuizen 
 
028 o) Verwijderen bomen Parklaan 
 
 
 

Besloten zitting 

 
001 Bekrachtiging van de gewijzigde ingangsdatum van de dadingsovereenkomst tussen de stad 

Turnhout en het AGB Turnhout enerzijds en Aquapark, het Stadspark en de zaakvoerder van 
Aquapark en Stadspark anderzijds  

 
Turnhout, 24 oktober 2014 

 
 
 
Filip Buijs Luc Hermans 
Secretaris voorzitter 
 
 
De bundels liggen ter inzage van de raadsleden in het Stadskantoor: 
- op maandag 27 oktober 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur (tot 19.30 uur na telefonische 

afspraak vóór 12 uur) 
- van dinsdag 28 oktober tot en met vrijdag 31 oktober 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur 
- op maandag 3 november 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur 



Toelichtende nota bij de agendapunten van de gemeenteraad op 3 november 2014 
 
Openbare zitting 
1. 
De gemeenteraad wordt gevraagd een vertegenwoordiger met raadgevende stem in de Algemene Vergadering 
van PWA aan te duiden. 
 
2. 
Daarnaast wordt ook gevraagd een vertegenwoordiger in het Beheersorgaan voor de Sport aan te duiden. 
 
3. + 4. + 5. + 6. + 7. + 8. + 9. 
De intercommunale verenigingen organiseren een algemene vergadering. Zij vragen om inname van standputnen 
en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager. 

- Cipal op 12 december 
- Pidpa op 15 december 
- IOK op 16 december 
- IOK Afvalbeheer op 16 december 
- IKA op 16 december 
- Pontes op 117 december 
- Iveka op 18 december 

 
10. 
Het gewijzigde grondreglement van de Turnhoutse brandweerdienst ligt ter goedkeuring voor.  

Concreet gaat het om de aanpassing van de personeelsformatie (artikel 6), het versoepelen van de 
leeftijdsgrens voor vrijwilligers (aanvulling artikel 23) en de organisatie van de diensttijd van de 
vrijwilligers (toevoeging na artikel 24). 

 
11. 
1 functie van sergeant bij de beroepsbrandweer zal, mits goedkeuring van de gemeenteraad, worden vacant 
verklaard. 
 
12. 
Ook 2 functies van sergeant bij de vrijwillige brandweer zouden vacant worden verklaard. 
 
13. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de beschreven verdeelsleutel, het gemeentelijk 
dotatiepercentage, de begroting 2015,  alsook met de bijkomende randvoorwaarden voor de Hulpverleningszone 
Taxandria. 
 
14. 
Het meerjarenplan 2014-2019 van de kerkraad Emmaüsparochie ligt ter goedkeuring voor. 
 
15. 
Het budget 2014 van de kerkraad Emmaüsparochie ligt ter kennisname voor. 
 
16. 
Budgetwijziging 1 van het jaar 2014 van de kerkraad O.L.V. Middelares ligt eveneens ter kennisname voor. 
 
17. 
Het gewijzigde meerjarenplan 2014-2019 van de kerkraad Sint-Pieter ligt ter goedkeuring voor. 
 
18. 
Het budget 2015 van verschillende kerkraden ligt ter kennisname voor. 
 
 



19. 
Tenslotte wordt gevraagd het budget 2015 van de kerkraad Goddelijk Kind Jezus goed te keuren. 
 
20. 
Als gevolg van de exit van Electrabel uit het kapitaal van de Vlaamse distributienetbeheerders werd er tussen de 
openbare sector en Electrabel een voorstel van overeenkomst opgemaakt waarbij de gemeenten de aandelen 
van Electrabel kunnen overnemen zonder dat er een cash-effect is .   
Aan de gemeente worden het volgende voorstel geformuleerd:  

1. een akkoord tot aanvaarding van het aan uw gemeente voorgestelde aanbod tot overname van de 
aandelen Electrabel nv binnen de opdrachthoudende vereniging ‘Iveka’. 

2. een akkoord om opdracht te geven aan de werkmaatschappij Eandis cvba om op 29 december 2014 de 
bedragen ter betaling van de overnameprijs over te maken aan Electrabel nv. 

De gemeenteraad wordt gevraagd in te stemmen met het gedane voorstel. 
 

21. 
Als gevolg van de exit van Electrabel is de mogelijkheid ontstaan om  het aandelenbezit in Iveka te optimaliseren 
door in te tekenen op een bijkomende kapitaalverhoging. Dit kan gefinancierd worden door IKA met de middelen 
die beschikbaar komen uit de verkoop van ECS aandelen. 

De gemeenteraad wordt gevraagd in te stemmen met de bijkomende kapitaalverhoging door intekening 
op 60 762 aandelen Ae van Iveka (activiteit elektriciteit) voor een bedrag van 1 224 580,94 euro mits 
goedkeuring van de financiering door IKA.  
De gemeenteraad wordt gevraagd IKA de opdracht te geven een som, beschikbaar uit de verkoop van 
ECS, ten bedrage van 1 224 580,94 euro te storten in de periode 2 januari tot uiterlijk 9 januari 2015 op 
het rekeningnummer van Iveka. 

 
22. 
Bij omzendbrief van 24 september 2014 werd de stad op de hoogte gebracht van de herziening (aanpassing aan 
de gezondheidsindex) van de bedragen ten laste van de gemeenten voor het verkrijgen van de elektronische 
identiteitskaart (eID), de elektronische identiteitskaarten voor Belgische kinderen onder de twaalf jaar (kidsID) en 
de kaarten en verblijfsdocumenten afgeleverd aan vreemde onderdanen (eVK). Deze aanpassingen werden 
doorgevoerd in dit belastingreglement met ingang vanaf 1 januari 2015. 
Voor dringende of zeer dringende kid’sID die gelijktijdig worden aangevraagd voor kinderen van hetzelfde gezin 
en dus ingeschreven op hetzelfde adres, worden de transportkosten vanaf 1 januari 2015 slechts één maal 
aangerekend.  

De gemeenteraad wordt gevraagd het gewijzigde belastingreglement op het afleveren van 
administratieve stukken goed te keuren. 

 
23. 
De Federale Overheidsdienst (FOD) binnenlandse zaken is akkoord met het voorgestelde strategisch veiligheids- 
en preventieplan 2014-2017, zoals goedgekeurd door de gemeenteraad van 31 maart 2014, mits één aanpassing 
in de tekst.   De gemeenteraad wordt gevraagd de gevraagde aanpassing goed te keuren. 

Ons stadsbestuur ontving  een schrijven van 26 september 2014 vanuit de F.O.D. binnenlandse zaken 
waarin het ingediende strategisch veiligheids- en preventieplan wordt goedgekeurd. De lokale adviseur 
stelde voor om de rubriek 6.2.2 ‘verminderen van het risicogedrag’ minder gedetailleerd en ruimer te 
omschrijven. 

 
24. 
De gemeenteraad wordt gevraagd principiële goedkeuring te hechten aan de subsidiëring van de kostprijs der 
werken betreffende het dossier Landschapszorg lot 2 van de Ruilverkaveling Zondereigen. 

De totale kostprijs van voornoemde werken wordt geraamd op 114 649,28 euro. 
De geraamde tussenkomst van de Stad Turnhout bedraagt 2 333,58 euro  

 
 
 
 



25. 
Tijdens de uitvoering van de opdracht ‘Aanleg park Heizijdse Velden –Ouick Wins’ bleek dat het noodzakelijk was 
om enkele wijzigingen aan te brengen en enkele bijkomende werken uit te voeren. Deze aanpassingen leiden tot 
verrekening 1,werken in min en werken in meer: 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 1 voor de opdracht 
‘Aanleg park Heizijdse Velden –Ouick Wins’ voor het totaal bedrag in meer van 38 374,87 euro incl. btw. 

 
26. 
Tijdens de uitvoering van de opdracht ‘Wegenwerken Koningin Astridlaan’  is gebeleken dat het noodzakelijk was 
om enkele wijzigingen in de uitvoering door te voeren. Deze wijzigenen leiden tot verrekening 2, werken in min en 
werken in meer. 

De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 2 voor de opdracht 
‘Wegenwerken Koningin Astridlaan’ voor het totaal bedrag in meer van 28 613,89 euro incl. btw. 

 
27. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de convenant inzake het aansluiten van de 
bibliotheek op het provinciaal bibliotheeksysteem Antwerpen (Brocade). 

Jaarlijks wordt aan de stad een bedrag van 0,17 euro per inwoner aangerekend (wat neerkomt op 
ongeveer 7 140 euro per jaar) 

  
 
 
Vragen van raadsleden 
28 a) 
Verkeersborden ‘bebouwde kom’ 

Op 27 oktober jl konden we in de krant lezen dat er nog tal van gemeenten niet al hun borden bebouwde 
kom (F1 en F3 reeks) hebben vervangen naar het meest recente model. Reeds vanaf 2004 konden de 
oude borden vervangen worden door nieuwe. De overgangsperiode loopt nu volgend jaar af. Vanaf 1 
juni 2015 hebben deze borden geen juridische betekenis meer en moeten automobilisten zich niet meer 
aan de snelheidsbeperking van 50 km/u houden als de borden nog het oude model bebouwde kom zijn. 
- zijn er in Turnhout nog borden "oude stijl" en zo ja hoeveel? 
- Indien er nog borden zijn wanneer worden deze vervangen? 
- Wat is de kostprijs van deze werken?  

Danny-Spock Vermeijen-N-VA-27 oktober 2014 
 
28 b) 
Labelen van fietsen en bromfietsen 

Reeds vele steden en gemeenten zijn overgeschakeld van graveren van fietsen naar labelen van fietsen 
en ook bromfietsen. Zal onze stad die overstap ook willen maken?  Zo ja, kan u ons de voordelen 
hiervan opsommen en zo nee, waarom niet? 

Willy Van Geirt-N-VA-27 oktobe 2014 
 
28 c) 
Versterking dienst mobiliteit 

Reeds geruime tijd kamt de dienst mobiliteit met een tekort aan ambtenaren. Dit weerspiegelt zich in de 
uitwerking van meerdere projecten die waarschijnlijk niet of niet op korte termijn kunnen gerealiseerd 
worden. Ook de dagelijkse werklast moet nu worden gedaan door slechts 50% van de normale bezetting 
op de dienst mobiliteit.  Daarom mijn vragen. 

- Heeft de detachering van een ambtenaar naar de Stadsregio enige extra druk veroorzaakt bij 
de overgebleven ambtenaren?  

- Was het niet voorzien dat de detachering van die ambtenaar zou meebrengen dat die een pak 
werk mee zou nemen van de stad die zouden uitgevoerd worden tijdens zijn nieuwe taak? 

- Wat - indien mijn informatie juist is - als deze ambtenaar zou vertrekken bij de stadsregio? 
- Kan u mij opnoemen welke taken nu niet meer worden uitgeoefend door de mobiliteitsdienst 

van de stad en welke nu reeds zijn uitgeoefend door de stadsregio? 



- In verband met de Steenweg op Gierle waren er gesprekken gepland om de stad toe te laten 
de coördinator te worden van de geplande werken op die steenweg die wel zouden betaald 
worden door AWV.  Gaan die plannen nog door? En wie zal die coördineren? AWV zelf? De 
Stadsregio? Of de stad? En heeft de stad, indien zij de coördinator wordt, wel de nodige 
mankracht hier om dit toch grote project te coördineren? 

Kortom, ik maak mij zorgen om de dienst mobiliteit welke mij toch zeer genegen is.  
Kan de toestand zoals die er nu voor staat nog lang aanslepen met nog slechts drie ambtenaren 
waarvan er reeds maanden één afwezig is wegens ziekte? Wordt het niet hoognodig de tijd dat hier 
versterking wordt voorzien? 

Willy Van Geirt-N-VA-27 oktobe 2014 
 
28 d) 
Nacht van de Duisternis 
Op 11 oktober  was er in heel het land de Nacht van de Duisternis.  
Waarom heeft onze stad het nagelaten om nu reeds een inspanning te leveren om minder energie te gebruiken 
met het oog op de nakende eventuele stroompannes in het verschiet tijdens de winter? Het zou een algemene 
oefening voor de stadsdiensten kunnen geweest zijn. 

Willy Van Geirt-N-VA-27 oktobe 2014 
 
28 e)  
Een beter zwembad in Turnhout 

In de krant van 23/10/2014 konden we lezen dat de minister voor Sport Philippe Muyters in de komende 
legislatuur 10 miljoen euro per jaar voorziet voor de verbetering van zwembaden in Vlaanderen.  
In de voorbije regeerperiode investeerde men vooral in sporthallen, Finse pistes en topinfrastructuur. De 
zwembaden bleven wat achter en de minister geeft ze nu prioriteit.  
Graag had ik dan een antwoord gekregen op volgende vraag :  
Kan de schepen toelichten onder welke voorwaarden de subsidieaanvragen dienen te voldoen en of 
Turnhout in aanmerking zou kunnen komen?  
Heeft het college reeds initiatief genomen om een subsidieaanvraag in te dienen voor het Turnhoutse 
zwembad ?  

John Guedon-N-VA-27 oktober 2014 
 
28 f) 
Turnhout kindvriendelijke stad 

Wij feliciteren de schepen die een oorkonde in ontvangst heeft genomen  omdat wij een " 
kindvriendelijke"  stad zijn en vragen hem om er alles aan te doen om daadwerkelijk een veilige en 
kindvriendelijke stad te willen zijn.    
We  stellen voor om,  zoals in alle Turnhoutse hoofdstraten, met name de Herentalsstraat, de Otterstraat 
en de Patersstraat, waar het al toegestaan is om in beide richtingen te fietsen, om dit ook in de 
Gasthuisstraat toe te laten. Onze kinderen moeten de Markt veilig kunnen oversteken naar alle scholen 
in Turnhout. De kinderen die van de Markt naar de VTST, het St. Jozefscollege en de voor ons 
genaamde Horito fietsen, hebben recht om veilig naar hun school te fietsen. Zij moeten niet omrijden via 
de Warandestraat en de Stationsstraat waar het al druk genoeg is en omdat er ondermeer al de bussen 
van De Lijn langskomen. Onze kinderen hebben recht op een veilige route naar hun school en die route 
moet kindvriendelijk zijn. De Gasthuisstraat moet voor onze kinderen een fietsstraat in twee richtingen 
worden. 

Pascale Mathé-N-VA-28 oktober 2014 
 
28 g)  
Kleine Reesdijk en Winkel 

Na de technische uitleg door het studiebureau op één van de vorige commissies en de gestemde 
meeronkost van de aanpassing van het grachtenstelsel op de vorige gemeenteraad, blijven heel wat 
inwoners met ernstige vragen zitten. Problemen omtrent veiligheid, beschoeïing, riooldeksels, opritten, 
paadjes,...beroeren de inwoners 
Wanneer komt er een einde aan de 'grachtensoap'? 



Blijven de onkosten voor de bijkomende technische aanpassingen binnen het budget dat vorige 
gemeenteraad gestemd werd? 

Erwin Brentjens-N-VA-29 oktober 2014 
 
28 h) 
Stadsplan 

De voorbije week kregen alle inwoners een stadsplan in de bus. Dit plan - dat door een Limburgse firma 
wordt verspreid - bevat jammer genoeg bijzonder veel foutieve informatie.                                                                                      
Op de keerzijde is ook een lijst met adressen en telefoonnummers van nuttige 'stedelijke diensten'. 
Quasi alle gegevens zijn hier fout. Het adres en telefoonnummer van het Stadskantoor zijn onvindbaar, 
de Lokale en Federale Politie blijken nog op hun oude adres en telefoonnummer te bereiken en de info 
over de sociale diensten van stad en OCMW is ook bedenkelijk.  
Daarom volgende vragen: 
- Heeft de firma die deze stadsplannen verspreidde, recent contact gehad met het stadsbestuur over 

de correctheid van de informatie die wordt geleverd? 
- Zal het stadsbestuur stappen ondernemen om te voorkomen dat dergelijke foutieve informatie 

opnieuw wordt verspreid?  
Pierre Gladiné-DE Stadslijst-29 oktober 2014 

 
28 i) 
Halte-infrastructuur de Lijn 

De Lijn neemt al jaren maatregelen om de bussen beter toegankelijk te maken voor minder-mobielen 
door bijvoorbeeld bussen met een lift of een lagere vloer in te zetten. De halte-infrastructuur die het 
stadsbestuur moet verzorgen is vaak niet aangepast.                                                                                                   
Aan de Steenweg op Merksplas ter hoogte van de Steenbakkerslaan richting centrum ligt bijvoorbeeld 
een bushalte die enkel bereikbaar is door van het fietspad over een beekje te springen of via een smal 
strookje van enkele centimeters langs de grote weg.                                                                                
Aan de Nieuwe Kaai is er een mooie houten platform aangelegd, zoals dit ook in de Warandestraat lag, 
maar dat heeft zijn beste tijd intussen ook meegemaakt. Dit zijn slechts enkele voorbeelden van 
onaangepaste halte-infrastructuur in onze stad. 
Daarom had ik graag geweten of er maatregelen zullen genomen worden om de bestaande halte-
infrastructuur te controleren op toegankelijkheid en desgewenst de nodige maatregelen te nemen? 

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-29 oktober 2014 
 
28 j) 
Fietspad Plamaten 

In Plamaten ligt er een bijzonder fietspad. Het loopt van aan de kanaaldijk in de Waterloopstraat tot aan 
het kruispunt met Pitrus, dus tot ergens halverwege de straat. Het is dan wel aangelegd als een fietspad 
in de typisch roodachtige kleur, maar eigenlijk is het er geen. Er staat immers geen signalisatie. Een 
'spookfietspad' met andere woorden. 
Graag had ik dan ook vernomen wat de status is van dit 'spookfietspad'? Zullen er maatregelen 
genomen worden om deze onduidelijke situatie aan te pakken? Dergelijke onduidelijke inrichtingen 
leveren immers meer onduidelijkheid op dan ze voor veiligheid zorgen. 

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-29 oktober 2014 
 
28 k) 
Vervroegde uitstap Electrabel uit de Vlaamse gemengde distributienetbeheerders 

Electrabel en de Vlaamse gemengde distributienetbeheerders kwamen principieel overeen dat 
Electrabel tegen het einde van 2014 uitstapt. Oorspronkelijk was dit voorzien tegen 2018. Gelijktijdig 
vertrekt de publieke sector uit Electrabel Customer Solutions NV (ECS staat in voor de levering van 
elektriciteit en gas). In  beide gevallen gebeurt dat via de verkoop van aandelen. Wanneer de vennoten 
van de Vlaamse gemengde distributienetbeheerders en van ECS ermee instemmen komt er dus geen 
gefaseerde uitstap, af te ronden tegen 2018 en met een beslissing voor elke distributie-intercommunale 
apart, maar een vervroegde algemene: Electrabel uit de Vlaamse gemengde distributienetbeheerders en 
de publieke sector parallel uit ECS. Het staat alleszins vast dat de uitstap verplicht is. 



- Is deze versnelde operatie financieel neutraal voor onze stad? 
- Hoe zal onze stad de aandelentransfer financieren? 
- Wat houdt de voorgestelde kapitaalverhoging voor Turnhout in? 

Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-29 oktober 2014 
 
28 l) 
Turnhout kindvriendelijke stad 

Turnhout werd onlangs tot ‘Kindvriendelijke stad’ geproclameerd. Toch blijkt – naar mijn aanvoelen - dat 
zeer veel kinderen niet weten dat dat zo is, laat staan dat ze precies weten waarover het gaat. 
- Welke zeer concrete initiatieven worden ondernomen  om de Turnhoutse kinderen dit niet alleen te 

laten weten, maar dat ook te laten beleven? 
- Welke concrete maatregelen worden in het vooruitzicht gesteld om dat niet allen op het vlak van 

cultuur, vrijetijdsbesteding en ontspanning , maar ook op het vlak van veiligheid – 
verkeersveiligheid, maar ook veiligheid in straten en buurten – gestalte te geven?  

- Loopt een en ander niet het gevaar van overal in goedbedoelde, maar in wezen dode 
(beleids)doelstellingen terecht te komen? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-29 oktober 2014 
 
28 m) 
Kostprijs immigratie 

Op de verenigde commissie van 14 november zegde de schepen van sociale zaken op de vraag van 
onze fractie om de kostprijs van de immigratie in Turnhout in  kaart te brengen toe hierover een sereen 
debat te willen voeren. In die zin werd bijgevolg een uitgebreide toelichting op de bevoegde commissie 
in het vooruitzicht gesteld. Wij zijn nu een jaar verder.  
Hoe ver staan de werkzaamheden dienaangaande? Tegen wanneer mogen wij een duidelijk en 
overzichtelijk overzicht en een debat ter zake verwachten? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-29 oktober 2014 
 
28 n) 
Oplijsting gebedshuizen 

De schepen van sociale zaken beloofde reeds tot tweemaal toe – en dit reeds een eerste keer tijdens de 
vorige legislatuur - om een oplijsting te maken van alle gebedshuizen in Turnhout en tegelijk een 
analytisch overzicht te maken van de toepassing van de wettelijke voorschriften daarbij aangaande 
veiligheid, toegankelijkheid, geluidsnormen e.d.m. 
Heeft de schepen een goede verklaring waarom wij hierover tot op heden nog niets mochten vernemen 
of werd een en ander naar de Griekse kalender verschoven? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-29 oktober 2014 
 
28 o) 
Verwijderen bomen Parklaan 

Vanaf het kruispunt met de Steenweg op Gierle en de Parklaan werden er richting brug bomen gesnoeid 
en verwijderd. 
- Wie heeft hiervoor opdracht gegeven? 
- Wat was hiervoor de reden? 
- Komt er een heraanplanting? 

Erwin Brentjens-N-VA-29 oktober 2014 

 

Besloten zitting 
 
1. 
Bekrachtiging van de gewijzigde ingangsdatum van de dadingsovereenkomst tussen de stad Turnhout en het 
AGB turnhout enerzijds en Aquapark, het Stadspark en de zaakvoerder van Aquapark en Stadspark anderzijds. 


